
Helsingin yliopiston ylioppilaskunta 

Ympäristövaliokunnan kokous 2/2024 

19.2.2024 klo 17 

Valiokuntien tila Kabinetti ja Zoom 

 

Paikalla Kabinetissa: Petri Seppä (puheenjohtaja), Anni Saviniemi (sihteeri, varapuheenjohtaja), Reeta-Kaisla 

Behm (varapuheenjohtaja), Gerda Hermonen, Anna-Sofia Krjukov 

Paikalla Zoomissa: Anni Mähönen 

 

1. Kokouksen avaus ja sihteerin valinta 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.20. Sihteeriksi valittiin Anni Saviniemi. 

The chair opened the meeting at 5.20pm. Anni Saviniemi was appointed as secretary. 

 

2. Esityslistan hyväksyminen ja mahdolliset lisäykset 

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

 

3. Ilmoitusasiat 

Petri kertoi Vegeapproihin liittyen, että viime vuoden puolella tilatut appropassit (yht. 350kpl) ovat 

saapuneet. Paperilaatu on ekologisinta, mitä oli saatavilla. Passeja voidaan tilata myöhemmin vielä 

lisää. 

 

Petri kertoi olleensa yhteydessä Climate Fresk -työpajan parin vuoden takaiseen vetäjään. Työpajan 

järjestäminen on edennyt, ja työpaja voitaisiin pitää maaliskuussa. Riippuen 

enimmäisosallistujamäärästä, katsotaan, voidaanko työpajaan ottaa mukaan myös valiokunnan 

ulkopuolisia opiskelijoita. 

 

4. Avoimet pestit 

Petri kertoi, että puheenjohtajisto on keskustellut kampanjaviikon järjestämisestä ja siitä, että sen 

järjestämiseen ei välttämättä ole tänä vuonna resursseja. Sen vuoksi kampanjakoordinaattorin pesti 

ei tällä hetkellä ole avoinna. 

 

4.1 Viestintätiimi 

Anna-Sofia hakee viestintävastaavan tehtävää. Valittiin Anna-Sofia viestintävastaavaksi. 

 

Reeta-Kaisla kertoi, että Teamsissa on paljon materiaalia ja ohjeita viestintään liittyen. 

 

5. Kuulumiset 

 

5.1 Puheenjohtajisto 

Reeta-Kaisla on ollut yhteydessä sudanilaisen ilmastoaktivistin kanssa Zoom-luennosta. Reeta-

Kaisla sopii vielä aikatauluista. Reeta-Kaisla koordinoi myös Santerin kanssa aikatauluja, että 

luento ja ekskursio eivät mene päällekkäin. 

 



Reeta-Kaisla on ollut myös yhteydessä nuorten luontodelegaattiin. Myöhemmin selviää, 

onnistuuko jonkinlainen luento jossain vaiheessa. 

 

5.2 Tapahtumatiimi 

Gerda ja Anna suunnittelevat pubivisaa. Tapahtumatiimi kertoo, kun järjestelyt etenevät. 

Paikaksi mietitty Thirsty Scholaria ja ajankohta luultavasti huhtikuu. 

 

5.3 Viestintä 

Puheenjohtajisto on hoitanut akuutteja viestintäasioita tammi-helmikuussa, kun ei ole ollut 

viestintävastaavaa. Sovittiin, että Reeta-Kaisla ja Anna-Sofia tekevät maaliskuun menovinkit. 

Petri perehdyttää Anna-Sofian viestintävastaavan tehtäviin. 

 

5.4 Yhteisövastaava 

Santeri ei päässyt kokoukseen paikalle. Petri kertoi, että Santeri on järjestämässä myös 

ekskursiota Ulkoministeriön ympäristö- ja ilmastodiplomatian yksikköön. 

 

Petri kertoi, että 13.2. oli HYYn virityspäivä, johon Petrin oli tarkoitus mennä kouluttamaan 

ympäristöasioissa. Petri oli kuitenkin saanut väärät aikataulut, minkä vuoksi koulutusta ei 

saatukaan järjestettyä. 

 

6. Ekskursiot 

Ekskursioita käsiteltiin kohdassa 5.4. 

 

7. Vegan Crawl 

Vegeapprojen suunnittelusta tehtiin Instagramiin postaus, jossa kutsuttiin opiskelijoita tulemaan 

mukaan approjen järjestämiseen. Useampi valiokunnan ulkopuolinen opiskelija onkin tullut mukaan 

suunnitteluryhmään. Ensimmäinen suunnittelutapahtuma on torstaina 22.2. klo 13:30–15.00. 

 

8. Climate Fresk 

Climate Fresk -työpaja on järjestymässä maaliskuun lopussa, Petri sopii vielä vetäjän kanssa 

aikatauluista. 

 

9. Muut esille tulevat asiat 

Petri muistutti, että valiokunnalla on varaus Alina-salissa 8.4. Koska mitään isompaa tapahtumaa ei 

ole nyt suunnitteilla, niin sovittiin, että Petri peruu varauksen. 

 

Minna on kertonut lopettavansa valiokunnassa. Minnalla on ollut yksi avain, jonka hän käy 

palauttamassa palvelutoimistoon. 

 

Reeta-Kaisla kertoi kestävän matkailun tukirahasta, jonka Helsingin yliopisto voi myöntää vaihtoon 

lähteville opiskelijoille. Tuki on 50€, ja sillä kannustetaan ekologiseen matkustamiseen, mutta tuki 

on melko pieni. Petri kuuluu yliopiston kestävyys- ja vastuullisuusverkostoon, Petri lupasi nostaa 

asian siellä esiin. 

 

Petri kertoi, että HYYn ympäristövastaavan oli tarkoitus osallistua kokoukseen, mutta ei ole nyt 

paikalla. 

 

 



10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.08. 

 

 

Petri Seppä 

puheenjohtaja 

 

Anni Saviniemi 

sihteeri 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



The Student Union of the University of Helsinki 

Environmental Committee’s Meeting 2/2024 

February 19th 2024 at 5pm 

Committee room Kabinetti and Zoom 

 

In Kabinetti: Petri Seppä (chair), Anni Saviniemi (secretary, vice chair), Reeta-Kaisla Behm (vice chair), Gerda 

Hermonen, Anna-Sofia Krjukov 

In Zoom: Anni Mähönen 

 

1. Opening of the meeting and appointment of secretary 

The chair opened the meeting at 5.20pm. Anni Saviniemi was appointed as secretary. 

 

2. Approval of the agenda and possible additions 

The agenda was approved as distributed. 

 

3. Announcements 

Regarding the Vegan Crawl, Petri told that the crawl passes (total of 350) that were orders at the 

end of last year have arrived. The paper quality is the most ecological that was available. We can 

order more passes later. 

 

Petri told that he has been in contact with the Climate Fresk facilitator who arranged the workshops 

a couple years ago. Arranging the workshop has proceeded and the workshop would probably take 

place in March. Depending on the maximum number of participants we we’ll later see if we can 

invite students outside the committee to participate as well. 

 

4. Open positions 

Petri told that the chairs have discussed about campaign week and that we probably do not have 

the resources to arrange it this year. That is why the position for campaign coordinator is not 

currently open. 

 

4.1 Communications team 

Anna-Sofia applies for the communications coordinator position. Anna-Sofia was chosen as 

communications coordinator. 

 

Reeta-Kaisla told that there are lots of materials and instructions related to communications in 

Teams. 

 

5. Greetings 

 

5.1 Chairs 

Reeta-Kaisla has been in contact with the climate activist from Sudan about a Zoom lecture and 

they are agreeing on the timetables. Reeta-Kaisla is also coordinating with Santeri so that the 

lecture and the excursion will not overlap. 



 

Reeta-Kaisla has also been in contact with the youth nature delegate. We’ll see later if it is 

possible to organize a lecture at some point. 

 

5.2 Events team 

Gerda and Anna are planning a pub quiz. The events team will let others know when the 

arrangements are proceeded. Place for the quiz could be Thirsty Scholar in April. 

 

5.3 Communications 

The chairs have taken care of acute communication matters in January and February since the 

committee has not had a communications coordinator. It was agreed that Reeta-Kaisla and 

Anna-Sofia will take care of the monthly tips for March. Petri will introduce the communications 

coordinator’s tasks for Anna-Sofia. 

 

5.4 Community coordinator 

Santeri was not able to participate in the meeting. Petri told that Santeri is arranging an 

excursion to the Ministry for Foreign Affairs and their department in environmental and climate 

diplomacy. 

 

Petri told that there was an introduction day organized by HYY in February 2nd where Petri was 

supposed to give a training session about environmental issues. However, Petri was given wrong 

information about the timetables and the training had to be cancelled. 

 

6. Excursions 

Excursions were discussed during item 5.4. 

 

7. Vegan Crawl 

An Instagram post was made about the Vegan Crawl planning and students were invited to join in 

arranging the crawl. Several students outside the committee have joined the planning group. The 

forst planning meeting is held on Thursday Feb 22nd between 1.30 – 3 pm. 

 

8. Climate Fresk 

The Climate Fresk workshop will probably take place at the end of March. Petri is still agreeing 

about the timetables with the facilitator. 

 

9. Other matters 

Petri reminded the committee that we have a reservation for Alina Hall on April 8th. Since there are 

no bigger events under planning it was decided that Petri will cancel the reservation. 

 

Minna has told that she is leaving the committee. Minna has had a key that she will return to the 

service office. 

 

Reeta-Kaisla mentioned a sustainable travel financial support that the University of Helsinki grants 

for students who are leaving for exchange. The support is 50 € and its intention is to motivate 

students to travel ecologically, but the amount of the support is rather small. Petri is a member in 

University’s sustainability and responsibility network and Petri will raise the issue for discussion 

with them. 

 



Petri told that the new HYY member who is responsible for environmental matters was supposed to 

attend the meeting but is not present now. 

 

10. Closing of the meeting 

The chair closed the meeting at 6:08 pm. 

 

 

Petri Seppä 

chair 

 

Anni Saviniemi 

secretary 


